

Historic Wine Estate with Renaissance Villa in Chianti Classico – Tuscany

Historisches Weingut mit Renaissance-Villa im Chianti Classico – Toskana

REF: ITA-A04-006327

Vendita azienda



Azienda in Vendita – *Business for Sale*

Historical wine estate with own branded wine house of "Chianti Classico" DOCG, sold all around the world. This wine estate is inserted in the heart of the enchanting Chiantishire and is extended for several hundreds of hectares (Ha) of which more than hundred Ha are dedicated to Chianti Classico DOCG; 60 Ha dedicated to olive groves; 120 Ha to arable crops irrigated etc. and for the remaining to woodland. The company owns modernly-equipped cellars, several rural buildings and a magnificent Renaissance villa. 8-figure company turnover with opportunities for future developments in both the wine and the tourism sectors. Ideal "buen retiro" for UHNWI looking for a little piece of paradise on earth and lovers of Tuscany's culture, architecture and good wine. Attention: the villa in the photo does not correspond to the one for sale.

Historisches Weingut mit eigenem Markenweingut des "Chianti Classico" DOCG, das in der ganzen Welt verkauft wird. Dieses Weingut liegt im Herzen des bezaubernden Chiantishire und erstreckt sich über mehrere hundert Hektar (Ha), von denen mehr als hundert Ha dem Chianti Classico DOCG gewidmet sind; 60 Ha sind Olivenhainen gewidmet; 120 Ha bewässerten Ackerkulturen usw. und der Rest Wäldern. Das Unternehmen besitzt modern ausgestattete Keller, mehrere ländliche Gebäude und eine prächtige Renaissance-Villa. 8-stelliger Umsatz mit Chancen für zukünftige Entwicklungen sowohl im Wein- als auch im Tourismussektor. Idealer "buen retiro" für UHNWI auf der Suche nach einem kleinen Stück Paradies auf Erden und Liebhaber der Kultur, Architektur und des guten Weins der Toskana. Achtung: die Villa auf dem Foto nicht mit der zum Verkauf stehenden Villa übereinstimmt.

Operazione Proposta – *Transaction Proposed*

Sale of 100% of the company and estate, with or without the Renaissance villa. Reserved negotiations. Abstain intermediaries.

Verkauf von 100% des Firma/Weinguts, mit oder ohne die Renaissance-Villa. Vorbehaltene Verhandlungen. Die Vermittler enthalten sich.

DETTAGLI

Status giuridico	Altro
Anno di fondazione	
Categoria	Aziende Agricole
Segmento	Aziende Vitivinicole e Cantine
Paese	Italia
Regione	Toscana
Fatturato	Non dichiarata
Addetti	Non dichiarata
Profittabilità	
Indebitamento	Basso
Immobili di proprietà	Si
Prezzo di vendita	da € 25.000.001 a € 50.000.000
Pagamento dilazionabile	NO, non sono disponibile
Accompagnamento in ingresso	Si anche per lungo periodo